
گروه دیپلماس�ی| هم��ه چیز هفته آینده مش��خص 
می ش��ود. این وعده ای که محمدج��واد ظریف ، به طور 
تلویحی به خبرنگاری ک��ه از او درباره نتای��ج مذاکرات 
پرس��یده ب��ود، حواله ک��رد.  محمدجواد ظری��ف، وزیر 
امورخارجه ایران در پاس��خ به پرس��ش خبرنگار عمانی 
درباره نتیجه مذاکرات سه جانبه هسته ای بین جمهوری 
اس��امی ایران، ایالات متحده آمریکا و هماهنگ کننده 
گروه 1+5، گف��ت: باید تا هفته آینده صبر کنید. نهمین 
دور از مذاکرات هس��ته ای ای��ران و گ��روه 1+5 با هدف 
حل اختافات بر سر فعالیت های هس��ته ای ایران و لغو 
تحریم ه��ای بین المللی علیه آن، هم اکنون در مس��قط 
پایتخت عمان در جریان اس��ت.  مذاکرات��ی که به قول 
وزیر خارجه آلمان، به زمان پیروزی و یا شکست رسیده 
اس��ت. دو روز گفت وگوی رو در رو، صریح و جدی میان 
محمدجواد ظریف، کاترین اش��تون و ج��ان کری وزیر 
امورخارجه آمریکا به پایان رسیده است و حالا این اعضای 
گروه 1+5 هس��تند که ب��ه صورت دو جانب��ه با یکدیگر 

مشغول گفت وگو هستند. روز گذشته نیز عباس عراقچی و 
مجید تخت روانچی، از اعضای تیم مذاکره کننده ایرانی با 
همتایانشان از اعضای گروه 1+5 دیدار و گفت وگو کردند.  
شبکه پرس تی وی که به همراه شبکه خبر تنها رسانه های 
ایرانی حاضر در عمان هستند، در گزارش به نقل از منابع 
نزدیک به تیم مذاکره کننده ایرانی اعام کرده اس��ت که 
اختاف اصلی طرفین بر سر لغو تحریم ها است. تا پیش 
از این عنوان می ش��د که موضوع تعداد سانتریفیوژ های 
ایران یک��ی از موضوعات اصلی اختافی اس��ت اما پرس 
تی وی اعام کرده اس��ت که نه تعداد سانتریفیوژ ها و نه 
میزان غنی سازی، از موارد اختافی نیست بلکه این نحوه 
لغو تحریم ها است که به موضوع اصلی اختافی بدل شده 
است. به این ترتیب می توان گفت که پیشرفت خوبی در 
مذاکرات عمان صورت گرفته اس��ت. کما این که عباس 
عراقچی، عضو تیم مذاکره کننده هسته ای نیز در سخنانی 
پس از پایان مذاکرات ظریف و کری احتمال توافق بر سر 

کان قضیه را رد نکرد. 

  عراقچی: هرچقدر لازم باشد در عمان می مانیم و مذاکره می کنیم
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شهروند |حمید چیت چیان، وزیر نیرو در جلسه علنی 
مجلس گفت: به دلیل کاهش بارندگی و برداش��ت های 
غیرمجاز از منابع آب زیرزمینی، 110 میلیارد مترمکعب 
از ذخایر اس��تاتیک آب های زیرزمینی طی 40 س��ال 
گذش��ته برداشت ش��ده که این میزان غیرقابل جبران 
اس��ت. او با بیان این ک��ه آب بس��یاری از چاه ها در حال 
حاضر به همین علت قطع شده و به آب شور رسیده اند 
و مشکاتی را برای کشاورزان به وجود آورده است، گفت:  
هرساله حدود 10 میلیارد مترمکعب در این زمینه بیان 
منفی داریم. یعنی 10 میلیارد مترمکعب بیش از مقداری 

که آب وارد سفره های زیرزمینی می شود برداشت شده 
است. چیت چیان راهکار وزارت نیرو را انتقال آب به فات 
مرکزی برش��مرد و تصریح کرد:  بیش از 1400 میلیون 
مترمکعب آب به منابع فات مرکزی اضافه ش��ده و در 
حال حاضر نی��ز هواپیماهای بارورس��ازی ابرها اورهال 
ش��ده و آمادگی داریم تا بیش از 5 ت��ا 10 درصد بارش 
در فات مرکزی افزایش پیدا کند. وی مدیریت پساب 
فاضاب شهرها را اقدام دیگر وزارت نیرو برشمرد و افزود:  
1147 میلیون مترمکعب پساب مورداستفاده مجدد قرار 

خواهد گرفت. 

بیلان سفره های آب زیرزمینی 10 میلیارد مترمکعب منفی است

چاه های کشاورزی به آب شور رسیدند

خبر

شهرنوشت| عضو هیات رئیسه شورای شهر تهران 
خواستار توقف ساخت وساز طبقه هفتم و هشتم پاساژ 
عاء الدین شهر تهران شد و گفت: »قلع این پروژه در 
کمیس��یون ماده 100 صادر ش��ده اما معلوم نیست 
در یک س��ال چه اتفاقی افتاده است که ساخته شدن 
طبقه 7 و 8 این بنا از سوی سازمان مهندسی در سال 
93 تایید شد. چرا با جان مردم و با چه قیمتی معامله 
می کنیم.« او از رئیس شورا خواست تا تیمی تشکیل 
شده و  جلوی ساخت و س��از در این پاساژ گرفته شود. 
این خب��ر در حالی اعام می ش��ود که احمد حکیمی 
پور، عضو کمیسیون فرهنگی شورای شهر هم تاکید 
کرد که »هر طبقه از این ساختمان 50 میلیارد تومان 
به فروش رسیده است. در حالی که هنوز پایان کار ندارد 

ساخت دو طبقه دیگر صادر شده است.« قناعتی، عضو 
هیات رئیسه شورای ش��هر تهران، با اعام اینکه پاساژ 
عاء الدین که مرکز فروش گوشی همراه و تجهیزات 
آن اس��ت، دارای چهار طبقه پارکینگ منفی است که 
متاس��فانه س��ه طبقه این پارکینگ در قالب تجاری 
استفاده می شود،گفت:» 6طبقه پاساژ عاء الدین قابل 
بهره برداری ش��د که با اضافه شدن پارکینگ ها تعداد 
هزار مغازه در قال��ب 9 طبقه مورد بهره ب��رداری قرار 
گرفته اس��ت. به طوری که 10 هزار نفر در آن مشغول 
فعالیت هس��تند که با احتس��اب مش��تری ها روزانه 
15 هزار نفر در این پاس��اژ تجاری تردد می کنند.« او 
افزود:»اگر اتفاقی در این پاساژ رخ دهد بسیاری از مردم 

حین فرار زیر دست و پا کشته می شوند.«

اعتراض عضو کمیسیون فرهنگی شورای شهر

هر طبقه از »علاء الدین« 50 میلیارد تومان فروخته شده است
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